

9D7N
KINGDOM OF ICE
- LAKE BAIKAL
冰雪王国 - 贝加尔湖

IRKUTSK, OLKHON ISLAND, LISTVYANKA
伊尔库茨克, 奥尔洪岛, 利斯特维扬卡

Tour Code: 9ELB



Olkhon Island
奥尔洪岛
Irkutsk
伊尔库茨克
Listvyanka
利斯特维扬卡

RUSSIA
俄罗斯



Tank Riding & Shooting
坦克驾驶与射击



Dog Sledding
狗拉雪橇体验



Snowmobile Riding
雪地摩托骑行



Lying on Ice
躺在冰面上



Lake Baikal
贝加尔湖



Enjoy Drinking Vodka From
The Ice Holes
从冰洞中啜饮伏特加



UAZ Jeep
UAZ吉普车



SCHEDULE



HERITAGE



CULTURE



FAMILY



SCENIC



LEISURE

RUSSIA

- **Irkutsk** – Often called the cultural heart of Siberia, offers a rich blend of history, spirituality, and natural beauty. The colorful Epiphany Cathedral, Irkutsk adds vibrant charm with its richly decorated façade. Close by, the Eternal Flame, Irkutsk serves as a solemn tribute to fallen soldiers, symbolizing remembrance and respect. Just beyond, the scenic Angara River, the only river flowing from Lake Baikal, enhances the city's tranquil atmosphere. For a lively contrast, the 130th Quarter, Irkutsk (Irkutsk Sloboda) features restored wooden houses, cafés, museums, and shops, blending traditional Siberian architecture with modern city life.
- **Lake Baikal** – One of the world's most extraordinary natural wonders, located in southern Siberia near Irkutsk. It is the deepest and oldest freshwater lake on Earth, reaching depths of about 1,642 meters and dating back over 25 million years. Often called the "Pearl of Siberia," Lake Baikal contains around 20% of the world's unfrozen freshwater, making it incredibly important globally. Its water is famous for being exceptionally clear and pure, especially in winter when the surface freezes into stunning transparent ice.
- **Cape Khoboy** – Dramatic and sacred viewpoints on Lake Baikal, located at the northern tip of Olkhon Island, the lake's largest island. Known for its striking cliffs and open horizons, it offers some of the most panoramic views of Baikal's vast, deep-blue waters. The cape is shaped by steep rock formations that drop directly into the lake, creating a powerful and almost mystical atmosphere. In local Buryat culture, Khoboy is considered a spiritual place, often associated with legends and shamanic traditions. The name "Khoboy" means "fang" or "tooth," referring to its sharp cliff shape when seen from the water.
- **Blue Ice** – One of the most famous natural wonders of Lake Baikal, especially visible in winter around places like Listvyanka and Olkhon Island. It forms when Lake Baikal freezes into extremely clear, compact ice with very few air bubbles or impurities. Because the lake water is so pure and deep, sunlight penetrates the ice and scatters in a way that creates a striking blue or turquoise glow beneath the surface. The thicker the ice, the deeper and richer the blue appears.
- **Listvyanka Hovercraft Ride** – One of the most exciting ways to experience Lake Baikal, especially during winter. Listvyanka is a small settlement located about an hour from Irkutsk, and it is one of the main gateways to the lake. When Lake Baikal freezes, thick ice makes traditional boats impossible—but hovercrafts can glide smoothly over both ice and open water. This creates a unique travel experience where you can "float" across the frozen lake while seeing deep cracks, ice patterns, and endless white landscapes beneath you.

D1

KUALA LUMPUR → IRKUTSK,
RUSSIA (9H20M++)

D2

IRKUTSK

(MOB/-/D)

- Dinner at Russian Home Family
- Overnight at Irkutsk

D3

IRKUTSK – OLKHON ISLAND
(299KM 5H)

(B/L/D)

- Buryat Folklore Village (Visit)
- Ethnic Park Golden Horde (Visit)
- Lunch at Ethno Park Zolotaya Orda with Buryat Folklore Performance
- Transfer to Hotel by UAZ jeep (If ice road is closed, crossing of Baikal by hovercrafts)

D4

OLKHON ISLAND

(B/L - Picnic Lunch/D)

- Excursion around the Northern of Olkhon Island with Russian UAZ jeeps
- Three brother stone, and Cape Khoboy (Walking Orientation)
- Kharantsy, Shamanka (Burkhan Cape) (Subject to weather permitted)
- Enjoy Ice Picnic Lunch
- Baikal Lake Ice Take The Pictures Of Crystal (Walking Orientation)

D5

OLKHON ISLAND – LISTVYANKA
(BY HOVERCRAFT 260KM 7-8H)

(B/L/D)

- Explore Frozen Lake Baikal with Hovercraft Ride
- Photographing Stops for Blue Ice and Bubble Ice - Discovery of different types and structures of ice - Clear Transparent, Blue and Turquoise, Hummocks of Ice called "Torosy" and Breathtaking View (Include Drone Photographer)
- Enjoy Drinking Vodka from The Ice Holes

D6

LISTVYANKA

(B/L/D)

- Baikal Museum (Visit)
- Observation Point Chersky Stone (Chairlift)
- Dog Sledding (Experience)
- Fish Market (Visit)
- Snowmobile Riding (2 Person Per Snowmobile)

D7

LISTVYANKA – IRKUTSK
(70KM 1H20M)

(B/L/D - Farewell Dinner)

- Taltsy Wooden Architecture Museum (Visit)
- Tank Riding & Shooting (10 pistols) with an AK-57 (Experience)
- Farewell Dinner with Folklore Performance

D8

IRKUTSK (70KM 1H20M) → BEIJING,
CHINA (2H40M++)

(B/L/-)

- Spasskaya Church, Epiphany Orthodox Church and Eternal Flame, Angara River, 130 District (Walking Orientation)
- Overnight at Beijing

D9

BEIJING → KUALA LUMPUR
(6H40M++)

(B/-/MOB)

★★★★★ HIGHLIGHTS ★★★★★

- ✓ Drone Photoshoot during Baikal Crossing
- ✓ Experience an Exciting dog-sledding in Listvyanka
- ✓ Experience Tank Riding & Shooting, an adrenaline-pumping shooting session (10 pistols) with an AK-57
- ✓ Experience Snowmobile Riding (2 person per snowmobile)
- ✓ Travel with Unique transports, including hovercrafts and UAZ Jeep
- ✓ Enjoy drinking vodka from the ice holes

★★★★★ ★★★★★

- ✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner
- ✓ Russia Meals, Russian Home Family Meals, Picnic Lunch, Buryat Cuisine Meals, Chinese Meals, Farewell Dinner with Folklore Performance

★★★★★  ★★★★★

4+5 ★ HOTEL (7 Nights)

- ✓ Irkutsk (4★) x 2 Nights
- ✓ Olkhon x 2 Nights
- *Hand Picked Hotel (No Star Rating)
- ✓ Listvyanka x 2 Nights
- *Hand Picked Hotel (No Star Rating)
- ✓ Beijing (5★) x 1 Night

* Single Room – Single Bed
* Twin Room – 2 Single Bed
* Double Room – 1 Queen Size Bed (2 single bed combine as 1 queen size bed)
* Hotel category – Some hotels may not have specific Twin or Double room types.
* No Triple Sharing

Disclaimer: Due to travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.
*During major conferences, fairs, and festivals, accommodation may be located in an alternative city without prior notice.



精简行程

第1天

吉隆坡 → 伊尔库茨克, 俄罗斯
(9小时20分钟++)

第2天

伊尔库茨克 (机上用餐/-晚餐)

- 在俄罗斯家庭享用晚餐
- 伊尔库茨克住宿一晚

第3天

伊尔库茨克 - 奥尔洪岛 (299公里)
(5小时) (早/午/晚餐)

- 布里亚特民俗村 (参观)
- 金帐汗旅游部落 (参观)
- 在佐洛塔亚奥尔达民族公园享用午餐, 并观看布里亚特民俗表演
- 乘坐UAZ吉普车前往酒店
(若冰路关闭, 则通过气垫船穿越贝加尔湖)

第4天

奥尔洪岛 (早/午: 野餐/晚餐)

- 乘坐UAZ吉普车游览奥尔洪岛北部
- 三兄弟石和霍博伊角 (步行游览)
- 哈兰茨、萨满岩 (视天气情况而定)
- 享用冰上野餐
- 贝加尔湖冰面拍摄水晶般冰景 (步行游览)

第5天

奥尔洪岛 - 利斯特维扬卡
(气垫船行程260公里, 7-8小时) (早/午/晚餐)

- 乘坐气垫船探索冰封的贝加尔湖
- 停留拍摄蓝冰和气泡冰 - 探索不同类型和结构的冰 - 清澈透明、蓝色和绿松石色, 以及被称为“Torosy”的冰丘和令人叹为观止的景色
(含无人机摄影师)
- 享用从冰洞中啜饮伏特加

第6天

利斯特维扬卡 (早/午/晚餐)

- 贝加尔湖博物馆 (参观)
- 前往切列斯基观景台 (乘坐吊椅缆车)
- 狗拉雪橇 (体验)
- 鱼市场 (参观)
- 雪地摩托骑行 (两人一辆)

第7天

利斯特维扬卡 - 伊尔库茨克 (70公里)
(1小时20分钟) (早/午/晚餐: 欢送晚餐)

- 塔利茨木建筑博物馆 (参观)
- 乘坐坦克与射击 (AK-57步枪射击体验)
(10支手枪) (体验)
- 享用欢送晚餐及观看民俗表演

第8天

伊尔库茨克 (70公里) (1小时20分钟) → 北京, 中国 (2小时40分钟++) (早/午/-)

- 斯帕斯卡亚教堂、主显节东正教教堂和长明火, 安加拉河, 130区 (步行游览)
- 入宿北京酒店

第9天

北京 → 吉隆坡 (6小时40分钟++)
(早/-/机上用餐)



遗产



文化



家庭



风景



休闲

俄罗斯

- 伊尔库茨克** - 常被称为“西伯利亚的文化之心”, 融合了历史、宗教与自然之美。附近的东正教教堂以色彩鲜艳、装饰华丽的立面增添了城市的艺术气息。不远处的和长明火是一座纪念阵亡将士的庄严纪念碑, 象征着缅怀与敬意。再往外便是风景优美的, 安加拉河, 它是唯一从贝加尔湖流出的河流, 为城市增添宁静氛围。相比之下, 充满活力的130区展示了修复后的西伯利亚木屋建筑, 并融合咖啡馆、博物馆与商店, 呈现传统与现代交融的城市风貌。
- 贝加尔湖** - 是世界上最非凡的自然奇观之一。它是地球上最深、最古老的淡水湖**, 最大深度约1,642米, 形成历史超过2500万年。贝加尔湖常被称为“西伯利亚的明珠”, 拥有全球约20%的未冻结淡水资源, 具有极其重要的生态意义。湖水以清澈纯净著称, 尤其在冬季结冰后, 会呈现出令人惊叹的透明冰面景观, 晶莹剔透, 如同天然玻璃一般。
- 霍博伊角** - 是贝加尔湖最壮观且具有神圣意义的观景点之一。这里以陡峭的悬崖和开阔的地平线闻名, 可俯瞰辽阔深蓝的湖面, 景色极具震撼力。海岬由垂直岩壁直接延伸入湖, 形成强烈而近乎神秘的自然氛围。在当地布里亚特文化中, 这里被视为重要的精神圣地, 与传说和萨满传统密切相关。“Khoboy”意为“牙齿”或“獠牙”, 形容其从湖面望去如尖锐牙齿般的岩石形态。
- 蓝冰** - 最著名的自然奇观之一, 尤其在冬季于贝加尔湖周边最为明显。蓝冰形成于贝加尔湖结冰时, 由于湖水极其清澈纯净, 冰层中几乎没有气泡或杂质。当阳光穿透厚实冰层时, 会在冰下发生散射, 从而呈现出惊艳的蓝色或蓝绿色光泽。冰层越厚, 蓝色越深、越纯净, 形成如同水晶般透明而梦幻的冰面景观。
- 利斯特维扬卡气垫船** - 是最令人兴奋的体验之一, 尤其在冬季更为独特。利斯特维扬卡是一个距离伊尔库茨克约一小时车程的小型湖畔镇, 也是进入贝加尔湖的主要门户之一。当湖面完全结冰后, 传统船只无法通行, 而气垫船则可以在冰面与开阔水域之间平稳滑行。乘坐气垫船穿越冰湖时, 游客可以“漂浮”在冰面之上, 近距离欣赏深邃裂纹、冰层纹理以及辽阔无尽的雪白世界, 带来独特而震撼的冬季旅行体验。

★★★★★ **旅游亮点** ★★★★★

- ✓ 在穿越贝加尔湖期间进行无人机航拍摄影, 记录贝加尔湖壮丽的冰雪或湖光景色
- ✓ 在利斯特维扬卡体验刺激有趣的狗拉雪橇之旅
- ✓ 体验乘坐坦克与射击活动, 感受 AK-57 步枪进行刺激的射击体验
- ✓ 体验雪地摩托骑行 (两人一辆)
- ✓ 乘坐特色交通工具开启旅程, 包括气垫船及 UAZ 吉普车
- ✓ 享用从冰洞中啜饮伏特加

★★★★★  ★★★★★

- ✓ 7 早餐 / 6 午餐 / 6 晚餐
- ✓ 俄罗斯的地道美食、俄罗斯家庭餐、野餐午餐、布里亚特料理、中式餐食及欢送晚餐并观赏民俗表演。

★★★★★  ★★★★★

4+5★酒店或同级 (7晚)

- ✓ 伊尔库茨克 (4★) x 2 晚
- ✓ 奥尔洪岛 x 2 晚
- * (精选酒店, 无星级评价)
- ✓ 利斯特维扬卡 x 2 晚
- * (精选酒店, 无星级评价)
- ✓ 北京 (5★) x 1 晚

- 单人房 - 单人床
- 双人房 - 2张单人床
- 大床房 - 1张大床 (2张单人床合成1张大床)
- * 酒店级别 - 部分住宿可能没有特定的大床房或双人房类型
- * 不提供三人间

免责声明: 由于旅行限制、当地或宗教节日、公共假期、天气状况、交通技术问题或不可抗力因素, 黄金旅程保留在必要时调整行程顺序或更改、修订行程内容的权利, 且可能不另行通知。

备注: 如因上述情况影响旅游安排, 将不予退款或提供替代补偿。所有图片仅供参考。在重大会议、展览及节庆期间, 住宿可能会被安排至其他城市, 且不另行通知。

RUSSIA 俄罗斯 ~ SIBERIA 西伯利亚



Currency 货币 	Russia : Russia Ruble (RUB) 俄罗斯 : 卢布 (RUB)	Credit Card 信用卡 Call credit card centre to extend your credit card limit <i>* Credit Card are used widely in Russia</i> 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在俄罗斯通行
Exchange Rate 货币兑换率 	RUB 100 = MYR 5.26 USD 1 = RUB 88.44 俄罗斯卢布 100 = MYR 5.26 美金 1 = RUB 88.44 <i>*Subject to currency of the day *以当前汇率为准</i>	Dial Code 拨号代码 Irkutsk 伊尔库茨克 : +7 3952 Olkhon 奥尔洪岛 : +7 3952 Listvyanka 利斯特维扬卡 : +7 3952 Beijing 北京 : +86 10
Voltage 电压 	Russia : 220 Volts, 50Hz 俄罗斯 : 220伏特, 50赫兹	Power Socket 插头 Type C (2-pin) C型(2脚) Type E/F (2/3-pin) E/F型(2/3脚) <i>*Please bring a universal electric plug adapter *请自带多功能插座</i>
Time Different 时差 	Lake Baikal: No Time Difference with Malaysia 贝加尔湖: 时间与马来西亚时间标准时无相差	Luggage Allowance 行李托运 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23kgs and a hand carry bag not more than 5kgs. 每人只限携带一件不超过5公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过23公斤
Weather 气候 	☐ Spring 春季 Mar - May 3月 - 5月 -5°C - 10°C ☐ Summer 夏季 Jun - Aug 6月 - 8月 8°C - 22°C ☐ Autumn 秋季 Sep - Nov 9月 - 11月 -3°C - 15°C ☐ Winter 冬季 Dec - Feb 12月 - 2月 -16°C - 0°C	
Aircraft Type 飞机型号 	A320 A330 Boeing 777	

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight:

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费用:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL:

总数:

Travel Agent:

